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Protokół nr IV/18 

z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie, która odbyła się  

w dniu 31 grudnia 2018 roku o godz. 11:00  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie 

W sesji uczestniczyli: 

 Radni Rady Miejskiej w Bojanowie: 

Jarosław Bartkowiak 

Alina Broniarz 

Beata Bura 

Waldemar Czerwiński 

Renata Jagodzik 

Jan Kubis 

Sebastian Miekisz 

Jan Moryson 

Ilona Pazoła-Szymańska 

Karolina Salamon 

Dariusz Stachowiak 

Ewa Szczepaniak 

Tomasz Wałkiewicz 

Bogumiła Woźniak 

Tomasz Woźniczka 

 Burmistrz Bojanowa- Maciej Dubiel 

 Zastępca Burmistrza, Sekretarz- Krzysztof Kurpisz 

 Skarbnik Gminy- Patrycja Kubiak 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Do pkt. 1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

 

Otwarcia sesji o godzinie 1100 dokonał Przewodniczący Rady- Jan Moryson. Po przywitaniu 

wszystkich przybyłych stwierdził, że na 15 ustawowych radnych w sesji uczestniczy 15 

radnych, co stanowi quorum, więc jest ona władna obradować i podejmować prawomocne 

uchwały.   

Do pkt. 2. Przedstawienie porządku obrad IV sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

Pan Jan Moryson zwrócił się z wnioskiem o usunięcie z porządku obrad punktu 3. Przyjęcie 

protokołu Nr III/18 z sesji, która odbyła się w dniu 21 grudnia 2018 roku. Przyjęcie protokołu 

z sesji z 21 grudnia nastąpiłoby na kolejnej sesji, wówczas będziemy głosować za przyjęciem 

dwóch protokołów.  

Za propozycją Przewodniczącego Rady głosowali wszyscy obecni radni- 15 głosów „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz 

Woźniczka 

 

Więcej wniosków nie było, w związku z powyższym Pan Jan Moryson przedstawił porządek 

obrad IV sesji Rady Miejskiej w Bojanowie, który przedstawia się następująco:  

 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad IV sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym.  

4. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok, 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2018-2021, 

c) zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok, 

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2019-2022. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zakończenie. 

 

Dot. pkt. 3. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował zebranych o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. Pytań nie było. Informacja stanowi załącznik  

nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

 

Dot. pkt. 4. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Maciej Dubiel przedstawił zebranym informację o wydarzeniach, które miały miejsce  

w okresie międzysesyjnym. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

W związku z brakiem pytań ze strony Państwa radnych do przedstawionej reprezentacji,  

Burmistrz Bojanowa poinformował zebranych o wydanym zarządzeniu. Informacja stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok,  

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z prośbą do Pani Skarbnik o przedstawienie 

projektu uchwały.   

 

Pytań do projektu uchwały nie było. Przystąpiono do głosowania za podjęciem autopoprawki 

do projektu uchwały. Autopoprawkę przyjęto jednogłośnie- 15 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz 

Woźniczka 

 

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2018 

rok. Uchwałę podjęto jednogłośnie 15 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz 

Woźniczka 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2018-

2021, 
 

Przystępując do niniejszego punktu porządku obrad, głos zabrała Pani Patrycja Kubiak, która 

przedstawiła projekt uchwały.  

 

Pytań do projektu uchwały nie zgłoszono, w związku z powyższym przystąpiono do 

głosowania. Uchwałę podjęto jednogłośnie, 15 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz 

Woźniczka 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

c) zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok,  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie zwrócił się z prośbą do Pani Patrycji Kubiak  

o przestawienie projektu uchwały. 
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W związku z tym, że pytań nie było, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. Za 

podjęciem uchwały głosowało 15 radnych „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz 

Woźniczka 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 31 grudnia 2018 roku w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na 2019 rok stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Dot. pkt. 5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2019-

2022,  
 

Pan Jan Moryson zwrócił się z prośbą do Pani Skarbnik o zabranie głosu w celu 

przedstawienia projektu uchwały.  

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie było. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Uchwałę podjęto 15 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz 

Woźniczka 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 31 grudnia 2018 roku w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2019-2022 stanowi załącznik  

nr 8 do protokołu. 

 

Dot. pkt. 6. Interpelacje i zapytania radnych.  

 

Nie zgłoszono interpelacji i zapytań w niniejszym punkcie.  

 

Do pkt. 7. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

 

W związku z tym, że nie wpłynęła żadna interpelacja i zapytanie na piśmie, Przewodniczący 

Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.  
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Do pkt. 8. Wolne wnioski i informacje.  

 

Jako pierwszy głos zabrała Pani Beata Bura, która zawnioskowała, aby postawić próg 

zwalniający na drodze powiatowej od supermarketu Dino do cmentarza.  

 

Następnie głos zabrała Pani Ilona Pazoła-Szymańska, która zwróciła się z zapytaniem, 

dlaczego nie świeciły lampy od ulicy Mylnej do kościoła w Gołaszynie? 

 

Z kolejnym pytaniem zwrócił się Pan Jarosław Bartkowiak. Radny zapytał czy z powodu 

braku słońca czy awarii nie działają wyświetlacze rzeczywistej prędkości pojazdów?  

 

Ustosunkowując się do kwestii drogi powiatowej, Pan Burmistrz poinformował, że zwrócimy 

się z pismem do Powiatowego Zarządu Dróg w Rawiczu, aby został postawiony znak 

ograniczający prędkość lub próg zwalniający.  

 

Odnosząc się do braku oświetlenia na ulicy Mylnej, Pan Maciej Dubiel poinformował, że być 

może była awaria. Na dzisiaj gmina nie szuka oszczędności w wyłączaniu świateł.  

 

Odpowiadając na ostanie pytanie, Pan Burmistrz wyjaśnił, że wyświetlacze rzeczywistej 

prędkości pojazdów działają na promienie słoneczne. Prawdopodobnie z powodu braku 

światła i pogody, jaka jest- akumulatory nie zdążyły się naładować. Musimy poczekać na 

lepszą aurę.  

 

Więcej wniosków i pytań nie było, w związku z powyższym Przewodniczący Rady przeszedł 

do kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Do pkt. 9. Zakończenie.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie 

zamknął obrady i zakończył IV sesję o godzinie 1134. 

 

 

 

 

 

Protokolant      Przewodniczący Rady Miejskiej 

Justyna Wolsztyniak     Jan Moryson 

 


